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UITNODIGING VOOR DE ALGEMENE 

LEDENVERGADERING  

 

Wanneer    dinsdag 17 februari 

Aanvang    20.00 uur 

Plaats       Clubhuis Speeltuinvereniging 

       Disneyland, Lentestraat hoek 

       Winterstraat te Driemond 

Agenda: 

1.  Opening 

2.  Ingekomen stukken 

3.  Notulen ALV van 18 februari 2014 

4. Jaarverslag 2014 

5. Bestuursverkiezing 

6. Tuinverhuur 2014  

7. Tuincontroles 2014 

8. Klusdagen 

PAUZE (lezen financieel verslag)               

9. Verslag Kascontrolecommissie 

De plaats van Willem Duijs is 

ingenomen door Arnolda Jagersma. 

10. Benoeming Kascontrolecommissie 

11. Financieel jaarverslag 2014 

12. Begroting 2015 

13. En de winnaar is……. 

14. Rondvraag 

15. Sluiting 

 

3. Notulen ALV d.d. 18 februari 2014 

Aanwezig: 21 leden   

Voorzitter: Teun de Bruin 

Verslag: An Swaan 

 

 

 

01. Opening 

De voorzitter heet iedereen welkom en bedankt alle 

leden die zich het afgelopen tuinseizoen op allerlei 

manieren hebben ingezet voor de vereniging. 

 

02. Ingekomen stukken 

Er zijn afmeldingen van de volgende leden: Bezoet 

de Bie, Bolton, v. Brandwijk, v.d. Brom, 

Distelbrink, Elderkamp, Groenendaal, Vermeulen 

en Wennekes. 

 

03. Gedenken overleden leden 

Er wordt een minuut stilte gehouden voor Arie van 

Schaik. Hij is in augustus overleden.  

 

04. Notulen ALV van 12-2-2013 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

05. Jaarverslag 2013 

Er zijn geen vragen of opmerkingen. 

 

06. Tuinverhuur 2013 

Twee vrijgekomen tuinen zijn nog niet verhuurd. Er 

zal een advertentie in de Dorpskrant komen. 

 

07. Tuincontroles 2013 

W. Duijs informeert of het nieuwe systeem van 

tuincontroles bevalt. Voorzitter geeft aan dat de 

gesprekken die gevoerd worden bij onvoldoende 

reactie op een waarschuwing tot nu toe het 

gewenste effect hebben.  
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08. Klusdagen 2013 

Er zijn geen vragen of opmerkingen. Voorzitter 

meldt dat er steeds een vaste kern van vrijwilligers 

op deze dagen verschijnt, genoeg om de te 

verrichten klussen te klaren. Hij moedigt Willem 

Duijs aan vooral door te gaan met voor de taart te 

zorgen. 

 

09. Voorstel verhoging borg. 

Voorzitter licht het voorstel toe. Mogelijk laten 

opzeggende leden de tuin wat netter achter als er 

niet €50,00 maar €100,00 Euro op het spel staat. 

Bovendien kunnen uit een hoger ingehouden 

borgbedrag mogelijke opruimkosten worden 

bekostigd. 

De vergadering gaat unaniem akkoord met een 

directe verhoging van de borg naar €100,00 . 

 

10. Verslag kascontrolecommissie 

De volgende verklaring wordt voorgelezen: 

 

Verklaring kascommissie 

Op vrijdag 31 januari 2014 heft de kascommissie 

bestaande uit mevr. M.M.M.C. Elderkamp en de 

heer P.W. Kalwij in opdracht van de 

ledenvergadering van Tuindersvereniging 

‘Driemond’ de boeken over het jaar 2013 

gecontroleerd en in orde bevonden. 

Zij stelt de ledenvergadering voor de 

penningmeester P.J.M. Eijking, over het jaar 2013 

décharge te verlenen. 

 

De kascommissie, 31 januari 2014 

M.M.M.C. Elderkamp 

P.W. Kalwij 

 

11. Benoeming kascontrolecommissie 

De kascommissie voor 2014 zal bestaan uit  

1. Mevr. M.M.M.C. Elderkamp 

2. De heer W. Duijs 

 

12. Financieel verslag 2013 

G. Verbrugge informeert waarom de diverse 

bestuurskosten zo hoog zijn. 

P. Eijking licht toe dat met name de premie van de 

door het bestuur aangegane 

Bestuursaansprakelijkheidsverzekering die  in 2013 

over 2012 en het lopende jaar betaald moest worden 

een groot deel van deze kosten vertegenwoordigt.  

 

Van een groot aantal van de leden hebben we het e-

mailadres. Het idee is om volgend jaar de 

rekeningen per mail te sturen, dat scheelt 

postzegels. 

Mevr. Van Schaik oppert de Tuinpraat in het 

Praathuis te leggen zodat de leden ze daar kunnen 

weghalen. Er zijn twijfels of ieder lid dan ook 

daadwerkelijk in het bezit van de Tuinpraat komt.  

 

13. Begroting 2014 

Er zijn geen vragen of opmerkingen 

 

14. En de winnaar is…… 

A. van Schaik licht toe dat door de noodzakelijke 

tuincontroles het beeld kan ontstaan dat goede 

tuinders er minder toe doen. Om dit te voorkomen 

heeft het bestuur een wisseltrofee “de gouden 

schoffel” ontworpen, die wordt uitgereikt aan de 

tuinder die het hele jaar door zijn tuin het best 

verzorgde. In de winnende tuin zal het hele seizoen 

het bordje “Tuinder van het jaar” te zien zijn.  

De winnaar van het jaar 2013 is de familie 

Mazzotta die de trofee verrast in ontvangst neemt. 

 

15. Bestuursverkiezing 

Conform de statuten dienen bestuursleden elke twee 

jaar af te treden. Aftredend en herkiesbaar zijn 

Teun de Bruijn, Jan Meijer, Alex van Schaik en An   

Swaan. Allen worden herkozen. 

 

16. Rondvraag 

 D. Mazzotta informeert of de mogelijkheid bestaat 

collectief aarde aan te schaffen teneinde tuinen op 

te hogen. W. Duijs merkt op dat dit duur is. Zowel 

Jan Meijer als hijzelf hebben adressen van 

betrouwbare leveranciers. Mogelijk is het een idee 

om door middel van een oproep in het Praathuis 

meerdere belangstellenden te vinden zodat de 

kosten gedeeld kunnen worden. J. Meijer benadrukt 

nog eens dat veel tuinders te veel groen naar de 

containers afvoeren waardoor hun tuin steeds lager 

komt te liggen. 

 T. de Waal merkt op dat er momenteel op de 

Gemeentewerf prima compost ligt die hij graag zou 

willen aanschaffen. Voorzitter deelt mee dat A. 

Swaan er is wezen kijken en heeft vastgesteld dat er 

erg veel (dennen)hout in deze compost zit, 

waardoor hij minder geschikt is. Voor het 

aanschaffen van compost  kunnen liefhebbers een 

oproep in het Praathuis hangen. 

 R. Harkhoe uit zijn zorg over diefstal en 

vandalisme. Hij zou graag zien dat ieder lid een 

sleutel krijgt. Voorzitter licht toe dat dit al in het 

bestuur aan de orde is geweest en dat hiertoe niet 
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wordt overgegaan. Ook merkt hij op dat het terrein 

’s nachts wordt afgesloten.  

 J. Dorgelo informeert hoeveel sleutels er in omloop 

zijn.  E. Blom, die zorg draagt voor het afsluiten, J. 

Meijer, A. Swaan en K. Koesal. die het complex 

opent, beschikken over een sleutel. Dorgelo merkt 

op dat hoe minder sleutels er in omloop zijn hoe 

beter. E. Blom geeft aan dat hij het complex ’s 

morgens om 7 uur kan openen. Besloten wordt dat 

in dat geval K. Koesal zijn sleutel zal inleveren. 

 W. van Ingen merkt op dat de beschoeiing van de 

Kippenbuurtkant dermate slecht is dat er stukken 

tuin in de sloot gaan verdwijnen. Voorzitter licht 

toe dat de Gemeente en TVD het niet eens zijn over 

de interpretatie van het huurcontract. De procedure 

loopt. Hij verwacht binnen afzienbare tijd bericht 

van de Gemeente. J. Dorgelo informeert of de 

advocaat van de tegenpartij die van de Gemeente of 

van het Stadsdeel is. Dit is niet bekend. 

 P. van Vliet merkt op dat er sprake is van een 

precedent. Het nieuwe gedeelte werd wel door de 

Gemeente bekostigd. Hij geeft nog aan dat het 

mogelijk is juridische ondersteuning van studenten 

in te roepen. Voorzitter geeft aan dat de TVD over 

een goede jurist beschikt. A. van Schaik brengt in 

dat het raadzaam is ondersteuning in deze niet over 

te veel schalen te laten lopen. 

 E. Smit informeert nog of het een optie is de 

beschoeiing helemaal weg te halen. Dit lijkt niet 

wenselijk. 

 P. van Vliet merkt op zeer ontevreden te zijn over 

de verrichte snoeiwerkzaamheden in de Burg. 

Kasteleinstraat. Er is een complete kaalslag 

gepleegd waar het niet moest, terwijl in de hogere 

bomen niet is gedund. 

 Tevens deelt hij mee in het kader van de Betere 

Buurtprijs bij Ymere een aanvraag te hebben 

ingediend voor een freesmachine. Helaas is deze 

aanvraag niet gehonoreerd. 

 T. de Waal uit zijn zorg over het feit dat de heer J. 

Oostenrijk een deel van de ruimte tussen zijn 

beschoeiing en zijn erf opvult met paardenmest. Hij 

voorziet problemen in het slootmilieu. J. Meijer 

meent dat het wel mee zal vallen omdat het een erg 

degelijke beschoeiing is en omdat de sloot 

doorstroming heeft vanaf de Weespertrekvaart 

waardoor verdunning ontstaat. Tevens merkt hij op 

dat het water dat uit de drainagebuizen de sloot in 

loopt ook bruin van de mest ziet. Besloten wordt 

dat het bestuur zal bespreken of actie noodzakelijk 

is.  

 Mevr. H. van Schaik vraagt of er aan de 

Kippenbuurtkant ook een infobord kan komen. 

Voorzitter zegt dat dit al in het bestuur is besloten. 

Ook bedankt Mevr. Van Schaik iedereen die haar 

met kaarten en andere attenties heeft gesteund bij 

het overlijden van haar man Arie van Schaik. Het 

heeft haar erg goed gedaan.  

 J. Meijer doet nog een dringend beroep op alle 

aanwezigen om toch vooral de paden aan te vegen. 

Een oproep hiertoe aan alle leden zal ook aan het 

Praathuis gehangen worden. 

 W. Duijs geeft nog een groot compliment aan de 

nieuwe penningmeester voor al het werk dat hij 

heeft verzet.  

 

 17. Sluiting 

 Nadat de dames van de koffie als dank voor hun 

toewijding in de bloemetjes zijn gezet sluit de 

voorzitter de vergadering om 21.20. Daarna 

trakteert de penningmeester de aanwezigen op een 

drankje. 
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 BIJLAGEN  

 

 Agendapunt 4.  Jaarverslag 2014 

 Het bestuur is in 2014 acht keer bijeen geweest. De 

vergaderingen vonden plaats in het Praathuis of bij 

het bestuurslid Jan Meijer thuis. 

 

 De Tuinpraat is dit jaar drie maal uitgekomen 

(voorjaar, zomer en herfst). 

 

 Over de beschoeiing  aan de Kippenbuurtkant is dit 

jaar veel te doen geweest. In de Tuinpraat van deze 

zomer kon u reeds lezen dat het bestuur inmiddels 

in het bezit is van een brief van het Stadsdeel waar 

in bevestigd wordt dat de Gemeente de kosten van 

een nieuwe beschoeiing (geschat op ongeveer € 

40.000,--) op zich zal nemen. Op basis van een nog 

lopende inventarisatie zal het Stadsdeel de prioriteit 

en dus ook het tijdstip van vervanging bepalen. 

 

 Deze zomer maakte onze ex-voorzitter bekend per 

31 december te willen stoppen met tuinieren. Op 

die datum zou hij ook het voorzitterschap 

beëindigen. Als gevolg van een intern conflict heeft 

hij echter zijn functie als voorzitter per 1 september 

neergelegd. Alex van Schaik heeft zijn taak als 

voorzitter ad interim voortgezet en Willem Duijs 

werd bereid gevonden als interim-bestuurslid het 

bestuur te completeren. Zijn functie is algemeen 

tuintoezicht. 

 

 Het bestuur heeft in de bestuursvergadering van 14 

november jl. besloten niet langer toe te staan dat 

tuinen of delen daarvan in bruikleen worden 

afgestaan aan andere tuinders, Dit in verband met 

het slechte onderhoud van de betrokken tuinen. 

 

 Agendapunt 5. Bestuursverkiezing 

 Verkiesbaar is: 

 Alex van Schaik (interim-voorzitter) 

 Aftredend en herkiesbaar is: 

 Peter Eijking (penningmeester)  

 Er is een bestuursplaats vacant. 

 Aspirant bestuursleden kunnen zich schriftelijk 

aanmelden bij het secretariaat tot uiterlijk een uur 

voor de vergadering. 

 

 Agendapunt 6. Tuinverhuur 

 Alle tuinen zijn dit jaar verhuurd geweest. 

 

 

 

 

 

 

     

 

  

 

 

 

 

 

  

 Agendapunt 7. Tuincontroles 

 Er hebben dit tuinseizoen 3 vooraf aangekondigde 

tuincontroles plaatsgevonden. 

 Mei: Er werden 10 waarschuwingen verstuurd. Bij 

de nacontrole waren 5 tuinen niet in orde. Twee 

huurcontracten werden door het bestuur opgezegd, 

een derde tuinder beëindigde om 

gezondheidsredenen zelf zijn contract. Een andere 

tuinder stond haar tuin om gezondheidsredenen 

voor het hele seizoen in bruikleen af. 

 Juni: Mogelijk door het aanhoudend droge weer 

lagen, op een paar kleinigheden na,  de tuinen er 

goed bij. 

 September: Het werd natter en het onkruid groeide 

lustig. Er moesten 17 brieven worden verstuurd. 4 

tuinen waren bij de nacontrole nog niet in orde. Eén 

huurcontract werd met onmiddellijke ingang door 

het bestuur beëindigd, met de overige drie leden 

werd een gesprek gevoerd en werden duidelijke 

afspraken gemaakt. 

 

 Er wordt door tuinders nogal een geklaagd over 

gebrek aan tijd. In dat kader  blijft het onlogisch 

waarom er, ook al wordt dit bij herhaling door het 

bestuur aangegeven, niet tijdig, bij droog weer, het 

onkruid in hun tuin wordt weggeschoffeld. Het zou 

hen en hun buren veel tijd besparen.  

 Agendapunt 8. Klusdagen 

 Er werden dit jaar 2 klusdagen georganiseerd op 31 

mei en op 27 september. De opkomst bij de eerste  

 klusdag was zeer matig, de tweede klusdag, echter, 

was een enorm succes en reden om een extra  

 Tuinpraat uit te sturen. Het bestuur hoopt op 

voortzetting van dit enthousiasme. 

  

 

DE REKENINGEN VOOR HET 

TUINSEIZOEN 2015 DIENEN 

UITERLIJK 31 JANUARI TE 

ZIJN BETAALD. 

HET BESTUUR WENST 

ALLE LEDEN EEN GOED EN 

PRODUCTIEF TUINJAAR 


